
Dagsorden og referat Dato: 15.11.23
Tidspunkt:
17.00-19.00

Sted:Mødelokalet

Mødedeltagere:
Christian Lagoni
Claus Bisgaard
Ellen Eskelund
Eline Crossland
Kasper Høegh Stjernvik
Lise Bach-Sørensen
Noor Hanna

Anne Rafn
Lars Adamsen

Kåre Printz Ringbæk
Susie Søndergaard

Referent: Anne Rafn
Mødeleder: Ellen Eskelund / Lars Adamsen

Afbud:
Lise Bach-Sørensen
Kåre Printz Ringbæk

Punkt Hvad skal vi
udrette?

Beslutninger/bemærkninger

Godkendelse af dagsorden Godkendt
Nyt fra/meddelelser:
Formanden
Ledelsen
Medarbejdere
Elevrådet

Orientering Formanden
- Ellen starter i nyt job d. 1/12 2023. Hun træder derfor ud af bestyrelsen.

Der skal findes et nyt bestyrelsesmedlem og vælges en ny formand.

Ledelsen
- Lars har samtaler med alt personale. Det giver et godt indblik i, hvad

personalet er optagede af, brænder for og arbejder med.
- Lars er også rundt i alle klasser og møde børnene.



- Baldakinerne er ved at blive taget ned. Ejendomsservice har indstillet til
skoleforvaltningen, at baldakinerne genetableres. Dette er også skolens
ønske.

- Verdo har gravet fjernvarmerør ned ved skolen. De er næsten færdige
ved skolen, men de er stødt på en olietank ved gymnastiksalen, hvilket
har forsinket arbejdet. Der skal også tages jordprøver.

- Indtil nytår har Verdo fået lov til af Randers Kommune at benytte en del
af parkeringspladsen til deres materiale.

- Der har været en omorganisering i Ejendomsservice. Vi har derfor sagt
farvel til Mike og velkommen til Morten Randrup.

- Vi har modtaget en opsigelse. Stillingen er slået op og der er samtaler d.
28/11 fra kl. 14. Noor deltager i samtalerne.

- Vi nærmer os afslutningen på budgetåret. Der er plads til it-anskaffelser,
forskønnelse og andet indkøb.

- Elevrådsformand og næstformand har været til møde med Lars og
Anne, hvor de præsenterede ønsker fra elevrådet.

Valg af ny formand v/Ellen
& Lars

Orientering og
beslutning

Lars har kontaktet suppleanten og orienteret ham om, at Ellen træder ud af
bestyrelsen. Han har lovet at melde tilbage til Lars i løbet af denne uge, om han
ønsker at træde ind i bestyrelsen. Hvis ikke, skal der afholdes suppleringsvalg.

Eline træder til som formand.

Principper, jf. årshjul Revision Principperne for skole-hjem-samarbejde og åben skole genbesøgt.

Principper for lejrskole
v/Lars

Input til udkast Udkast til princip præsenteret og godkendt.

De fire spor v/Lars Orientering Udsættes

Sikkerhed i cykelskur
v/Anne

Orientering og
diskussion

Mulighed og pris for aflåsning undersøges.
Punktet tages op på et senere tidspunkt.

Evt.



Oplæsning af referat Godkende referat


